

## PRAYERS

Mr. Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Fortieth Report of the Clerk of Petitions stating that she has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the testing of the Cruise and Pershing missiles in Canada, and finds that the petition, presented on Tuesday, March 6, 1984, by the honourable Member for Edmonton South (Mr. Roche), meets the requirements of the Standing Orders as to form.

The honourable Member for Parkdale—High Park (Mr. Flis) presented a petition.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs of Bill C-21, An Act to provide borrowing authority;

Mr. MacLaren, seconded by Mr. Lumley, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

And debate arising thereon;

*Changes in Committee Membership*

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 69(4)(b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Oberle for Mr. Kushner on the Standing Committee on Indian Affairs and Northern Development.

Mr. Shields for Mr. Kushner on the Standing Joint Committee on the Library of Parliament.

Messrs. Riis and Nystrom for Ms Jewett and Mr. de Jong on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

At 6.00 o'clock p.m., the House adjourned until tomorrow at 11.00 o'clock a.m., pursuant to Standing Order 2(1).

## PRIÈRE

Monsieur le Président fait savoir à la Chambre que le Greffier de la Chambre a déposé sur le Bureau le quarantième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'elle a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant l'essai des missiles Cruise et Pershing au Canada, et qu'elle constate que la pétition présentée le mardi 6 mars 1984 par l'honorable député d'Edmonton-Sud (M. Roche) est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

L'honorable député de Parkdale—High Park (M. Flis) présente une pétition.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques du projet de loi C-21, Loi portant pouvoir d'emprunt.

M. MacLaren, appuyé par M. Lumley, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

Il s'élève un débat;

*Modifications de la composition des comités*

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes conformément à l'article 69(4)(b) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Oberle en remplacement de M. Kushner sur la liste des membres du Comité permanent des affaires indiennes et du développement du Nord canadien.

M. Shields en remplacement de M. Kushner sur la liste des membres du Comité mixte permanent de la bibliothèque du Parlement.

MM. Riis et Nystrom en remplacement de M<sup>me</sup> Jewett et M. de Jong sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

A dix-huit heures, la Chambre s'ajourne jusqu'à demain, à onze heures, conformément à l'article 2(1) du Règlement.

*le Président*

**LLOYD FRANCIS**

*Speaker*